

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**



**ក្រសួងការពារជាតិ**

**សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ**

**ព្រះករុណាព្រះបាទ សម្តេចព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី**

**ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**

**ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែកជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត !**

ក្នុងឱកាសជំនួញបូកបូកខ្ពង់ខ្ពស់ នៃព្រះរាជពិធីបុណ្យខួបទី១២ នៃការគ្រងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ នាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហាន នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ និងក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំ ខ្ញុំព្រះករុណាសូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាត សម្តែងនូវអំណរសាទរដោយក្តីរំភើបរីករាយ សូមលំខិនកាយវាចាចិត្តក្រាបបង្គំ ទូលថ្វាយនូវព្រះពរសព្ទសាធុការថ្វាយ **ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក** សូមទ្រង់ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូរណ៍ ព្រះជន្មាយុយើនយូរជាងរយព្រះវស្សា ព្រះកាយពលមាំមួន ព្រះបញ្ញាញាណភ្លឺថ្លាល្អៗសរសៃ ដើម្បីគង់ប្រថាប់ក្នុងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ ជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ត្រជុំ ដល់កូនចៅប្រជានុរាស្ត្រទូទាំងប្រទេសតរៀងទៅ។

នាឱកាសមហាជ័យមង្គលជំរិះសេសវិសាលនេះ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតបង្គំទូលថ្វាយនូវកត្តញ្ញកតវេទិកាធម៌យ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុត ចំពោះគុណបុណ្យព្រះក្នុងព្រះរាជសកម្មភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ **ព្រះករុណាជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក** ដែលព្រះអង្គទ្រង់បានបំពេញព្រះរាជកិច្ច និងបានបូជាព្រះកាយពលគ្រប់កាលៈទេសៈ ព្រមទាំងបរិច្ចាគព្រះរាជទ្រព្យយ៉ាងច្រើន ក្នុងការលើកស្ទួយវិស័យសិល្បៈវប្បធម៌ មនុស្សធម៌ សង្គមកិច្ច និងសុខុមាលភាព ជូនដល់កូនចៅ ប្រជានុរាស្ត្រ និងមាតុភូមិរបស់ព្រះអង្គ។

ជាថ្មីម្តងទៀត ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតលំខិនកាយវាចាចិត្ត បូងសូងចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ ព្រមទាំងវត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក មានទេវតារក្សាព្រះមហាសេនាបតី ព្រមទាំងព្រះរាជគេជបារមី នៃព្រះអតីតព្រះមហាក្សត្រ ព្រះមហាក្សត្រីយានីខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោសព្រះរាជទាន ប្រសិទ្ធិពរជ័យ សិរីមង្គល វិបុលសុខ មហាប្រសើរ សូមព្រះអង្គទ្រង់ប្រកបដោយព្រះពុទ្ធពរទាំងបួនប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើស្បែក** ជាទីសក្ការៈទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការរក្សាភក្តីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត អំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ២៤ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៦

**ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ**

**នាយឧត្តមសេនីយ៍. ឡេង-ស៊ីសី**